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Ämne: Fråga

Fråga till ordföranden i teknik - och servicenämnden angående Pfas

I medierna nu i början av januari hör vi hur olika kommuner tillhandahåller dricksvatten till sina invånare som
innehåller höga halter av pfas. Jag tog upp frågan om pfas och andra gifter under ett anförande om anslutning
till Gryaab i förra kf. Jag skulle vilja följa upp detta spår.

Nu tror väl inte jag att vårt vatten, som är vida berömt för sin renhet, innehåller några som helst giftiga
substanser, men det hindrar mig inte från att ställa följande kontrollfråga.

Har kommunen undersökt om dricksvattnet i Bollebygd innehåller förhöjda värden av någon av de substanser,
såsom pfas, som våra myndigheter listar som giftiga och, om det finns några sådana substanser i vattnet, ligger
halterna inom angivna gränsvärden?

Med vänlig hälsning/ Best regards
Michael Plogell


